
 

 

 

Αθήνα, 14 Μαρτίου 2023 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς  

Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

Παιδείας και Θρησκευμάτων 

ΘΕΜΑ: «Επέκταση σχολικών γευμάτων και στα Νηπιαγωγεία»  

Ο θεσμός για τα σχολικά γεύματα ξεκίνησε από την Κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ σε συνθήκες μνημονίου και ακραίας 
κοινωνικής φτώχειας που είχε επιβληθεί από τις προηγούμενες Κυβερνήσεις, με στόχο να αντιμετωπιστεί η 
επιτακτική ανάγκη στήριξης των μαθητών που βάλλονταν από την κρίση. Πολύ γρήγορα ο θεσμός εξελίχθηκε σε 
πρόγραμμα ύψιστης παιδαγωγικής σημασίας, ακολουθώντας τη μεσογειακή διατροφή και, παράλληλα, 
αντιμετωπίζοντας τη σχολική διαρροή με αύξηση της συμμετοχής των παιδιών στα σχολεία και μείωση της 
επιθετικότητας. Συγκεκριμένα, το Υπουργείο Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, σύμφωνα με το άρθρο 12 
του ν. 4455/2017 (ΦΕΚ Α’ 22), όπως τροποποιήθηκε και ισχύει με το άρθρο 77 του ν.4756/2020  (ΦΕΚ Α΄ 235), 
καταρτίζει, συντονίζει και εποπτεύει το Πρόγραμμα «Σχολικά Γεύματα». 

Μέχρι σήμερα το πρόγραμμα εξυπηρετεί ανάγκες σίτισης μαθητών σχολικών μονάδων της πρωτοβάθμιας 
δημόσιας εκπαίδευσης, και η ΝΔ, που αρχικά λοιδορούσε τα σχολικά γεύματα ως συσσίτια, δεν τόλμησε να τα 
καταργήσει. Περιορίστηκε στο να μην τα επεκτείνει και να αδιαφορεί για την τακτική τους διανομή σε όλες τις 
σχολικές μονάδες. Σήμερα, αρκετοί γονείς θέτουν πλέον το ζήτημα της επέκτασης των σχολικών γευμάτων και 
στα νηπιαγωγεία. Σε αρκετές περιοχές της χώρας, ιδίως σε τουριστικές που υπάρχει εποχιακή απασχόληση και 
με χαμηλό εισόδημα, ο επιτυχημένος θεσμός που εφαρμόζεται στα δημοτικά σχολεία μπορεί να επεκταθεί και 
στα νηπιαγωγεία. 

Επειδή η εμπειρία της εφαρμογής των σχολικών γευμάτων στα σχολεία καθώς και τα διαθέσιμα χρηματοδοτικά 
προγράμματα επιτρέπουν την επέκταση και στα νηπιαγωγεία της χώρας. 

Επειδή τα σχολικά γεύματα είναι ένας θεσμός που έχει γίνει ευρύτατα αποδεκτός και έχει αγκαλιαστεί από όλη 
την κοινωνία.  

Επειδή τα δύο χρόνια φοίτησης στα νηπιαγωγεία είναι υποχρεωτικής εκπαίδευσης. 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

Σε ποιες ενέργειες θα προχωρήσουν για την επέκταση των σχολικών γευμάτων και στα νηπιαγωγεία της 
χώρας; 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2699

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/3/2023



Οι ερωτώντες βουλευτές 

Ηγουμενίδης Νίκος 
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Αυγέρη Δώρα 
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Βαρδάκης Σωκράτης 
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